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Prezydent Miasta Tarnowa 

 

 

 

Uprzejmie informuję, że na XLVIII sesji Rady Miejskiej 22 kwietnia 2021 r. w punkcie 

„Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Sebastian 

Stepek w nawiązaniu do treści pisma otrzymanego z Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych 

i Autostrad poprosił o przedstawienie stanowiska w sprawie ewentualnego częściowego 

finansowania wschodniej obwodnicy Tarnowa z budżetu Miasta. Poprosił również 

o informację dotyczącą innych wariantów wyprowadzenia ruchu tranzytowego, 

który koncentruje się w Tarnowie. 
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